
این رسانه باید از جناحی بودن خارج شود و همان رسانه ملی و 
دانشگاهی که امام )ره( فرمودند باشد و به نظام و مردم فکر کند. 
ما باید با حمایت از صداو سیما رابطه دوجانبه میان این رسانه و 

اشخاص و گروه ها ایجاد کنیم.
گفت:  سازندگی  کارگزاران  حزب  موسس  عضو  هاشمی،  محمد 
حساب  به  اصلا  که  کسانی  بودیم  شاهد  برادرم  حیات  زمان 
نظام  بزرگان  به  کنند  مطرح  را  خودشان  اینکه  برای  نمی آمدند 

توهین می کردند تا بگویند ما هم هستیم!
عنوان  با  ایرانیان  ندای  در هشتمین نشست حزب  محمدهاشمی 
ارزیابی  درباره  فجر،  دهه  ا...  ایام  تبریک  با  سیاست«،  و  »ایران 
از  ابتدا  در  انقلاب  رهبر  گفت:  یازدهم،  مجلس  عملکرد  از  خود 
این مجلس تجلیل کردند اما به فاصله مدتی کوتاه ۲ تذکر به این 

مجلس دادند. اما این تذکرات برای این مجلس موثر واقع نشد و 
آنها این مسیر را ادامه می دهند. از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی 
آن  در  نبودیم.  مجلسی  چنین  شاهد  ششم  مجلس  جز  تاکنون 
مجلس شرایطی پیش آمد که زیبنده نظام نبود که پاسخ منفی هم 
از مردم دریافت کرد. خیلی مسائل مجلس را دنبال نمی کنم ولی 
یازدهم تشکیل شده، نمی دانم چه مشکلی  در مدتی که مجلس 
را از کشور حل کرده و چه کار مفیدی را برای مردم انجام داده 
است. متاسفانه برخی اقدامات مجلس مانند مشکل درست کردن 
برای دولت، این اقدامات را تشدید می کند به طوری که هزینه های 

سنگینی را برای کشور می تراشند.
عضو هیات موسس حزب کارگزاران با اشاره به سفرهای استانی 
و  کشور  وزارت  در  استان ها  اطلاعات  گفت:  مجلس  نمایندگان 
چند  تا  یک  هم  استانی  هر  دارد.  وجود  بودجه  و  برنامه  سازمان 
پروژه های  و  و طرح ها  است  نظارت  وظیفه شان  که  دارد  نماینده 
استانی هم مشخص است. در جریان سفرها و هزینه این سفرها 
هستم که بسیار بالاست. حال برویم ببینم آنها در این سفرها چکار 
کردند؟ این کارها را نمایندگان استان می توانند انجام دهند. هزینه 
این سفرها را می توان در تهیه سرپناه و ایجاد اشتغال صرف کرد. 
برخی می گویند این سفرها بیشتر جنبه تبلیغات انتخاباتی دارد که 
امیدوارم این گونه نباشد. اگر این گونه باشد، خلاف قانون است 
منع  را  انتخاباتی  اهداف  برای  المال  بیت  از  استفاده  قانون  چون 

کرده است.

هاشمی درباره اتهام زنی یکی از رسانه ها به رئیس دولت اصلاحات 
برپایه اخلاق  نظام جمهوری اسلامی  انتخابات، گفت:  آستانه  در 
اسلامی است و در اخلاق و فرهنگ اسلامی اتهام زنی و دروغ از 
نواقص و گناهان کبیره است. هیچ مسلمانی حق ندارد به فرد دیگر 
اتهام بزند و او را تخریب کند. در آستانه انتخابات ترس از ضریب 
نفوذ و محوبیت برخی افراد شاهد حرمت شکنی ها برخی دیگر با 
اهداف حزبی و جناحی هستیم. زمان حیات برادرم نیز شاهد بودیم 
کسانی که اصلا به حساب نمی آمدند برای اینکه خودشان را مطرح 

کنند به بزرگان نظام توهین می کردند تا بگویند ما هم هستیم!
رئیس پیشین صدا و سیما در پاسخ به پرسشی درباره عملکرد این 
رسانه و با اشاره به خصومت آمریکا با انقلاب اسلامی و استفاده 
تبلیغات  گفت:  ایران،  علیه  رژیم صهیونیستی  تبلیغی  امکانات  از 
علیه نظام جمهوری اسلامی بسیار وسیع است. صداو سیما در این 
جبهه تنهاست. از این جهت باید صداو سیما را تقویت کنیم. اما 
این رسانه با اشکالاتی چون فرار مخاطب مواجه است. صدا و سیما 
قرار است رسانه ملی و متعلق به مردم باشد و شرکت سهامی برای 
سهم خواهی این و آن نباشد. این رسانه باید در خدمت مردم باشد 
و اسلام را معرفی کند. صدا و سیما این ویژگی را ندارد و گرفتار 
جناح گرایی شده است. این رسانه باید از جناحی بودن خارج شود و 
همان رسانه ملی و دانشگاهی که امام )ره( فرمودند باشد و به نظام 
و مردم فکر کند. ما باید با حمایت از صداو سیما رابطه دوجانبه 

میان این رسانه و اشخاص و گروه ها ایجاد کنیم.

یک کارشناس اقتصادی با تأکید برحذف یارانه های سیاه در بودجه 
یارانه های سیاهی که در قالب دلار ۴۲۰۰ تومانی،  ۱۴۰۰ گفت: 
قیر، سیمان، فولاد و خودروی ارزان داده می شود بیش از ۲۲ برابر 

کل یارانه نقدی سالانه پرداختی به یارانه بگیران است.
صحن  در   ۱۴۰۰ بودجه  کلیات  رد  به  اشاره  با  هاشم خانی  میثم 
علنی مجلس، اظهار داشت: بخش عمده اختلاف دولت و مجلس 
نهایتاً منجر به رد کلیات در مجلس  در لایحه بودجه ۱۴۰۰ که 
شد به توزیع ارز ۴۲۰۰ تومانی برمی گردد. آنطور که دیروز آقای 
نوبخت در مجلس هم اعلام کردند، عمده اعتراض دولت به حذف 
ارز ۴۲۰۰ تومان و اختصاص منابع آزاد شده از این محل به افزایش 

یارانه نقدی بود.
و عجیب  بار  فاجعه  بسیار  نوبخت  آقای  اعتراض  این  افزود:  وی 
است؛ فاجعه بار از این لحاظ که در قالب رانت ارز ۴۲۰۰ تومانی از 
سال 97 تا کنون بیش از ۱۰ برابر کل یارانه نقدی سالانه ای که 
به یارانه بگیران پرداخت می شود به جیب اشخاصی ریخته شده 

که به این ارز دسترسی داشتند.
این کارشناس اقتصادی با طرح این پرسش که دربرابر این رانت 
نجومی به چه دستاوردی رسیده ایم؟ با تأکید بر تقریباً هیچ ادامه 
ارز  با  متناسب  که  نداریم  کالایی  هیچ  کنون  تا   97 از سال  داد: 

۴۲۰۰ تومانی قیمت گذاری شده باشد. 
هاشم خانی تصریح کرد: بنابراین دفاع از دلار ۴۲۰۰ تومان خیلی 
فاجعه بار است به این دلیل که قیمت ۴۲۰۰ تومان تقریباً یعنی 

آیا  از قیمت دلار در شروع دولت آقای روحانی  ۲۰ درصد بالاتر 
و   9۲ سال  قیمت  به  نسبت  الان  آن  قیمت  که  داریم  کالا  یک 
باشد؟ قطعاً یک قلم  بالاتر رفته  شروع دولت روحانی ۲۰ درصد 

کالا هم نداریم.
وی ادامه داد: این در حالی است که افراد و نور چشمی هایی که 
به دلار ۴۲۰۰ تومانی دسترسی داشتند، محصولات خود را با دلار 
می  و  فروخته  آزاد  بازار  قیمت  با  ولی  کردند  وارد  تومانی   ۴۲۰۰
فروشند؛ با این حساب نیز ۱۰ برابر یارانه نقدی کل مردم ایران 
به جیب زده اند. هر از گاهی نیز بحث فسادها و سوءاستفاده های 

نورچشمی های دلار ۴۲۰۰ تومانی را می شنویم.
وی با تأکید براینکه دلار ۴۲۰۰ تومانی، بسیار پر فساده بوده و اثر 
مثبتی بر قیمت کالاها نداشته است، تصریح کرد: اما صحبت های 
آقای نوبخت از این نظر عجیب است که ایشان در آذرماه و طی 
نظر دولت منطقی  از  اعلام کرد که  تلویزیونی رسماً  گفت وگوی 
است که دلار ۴۲۰۰ تومانی حذف و به جای آن یارانه دو سه برابر 
شود. این جمله را عیناً اعلام کردند و خیلی عجیب است که بعد از 
دو ماه انقدر موضع دولت تغییر کرده و در مجلس سفت و سخت 

از دلار ۴۲۰۰ تومانی حمایت می کنند!
این کارشناس اقتصادی درباره حالت ایده آل توافق دولت و مجلس 
برای بودجه ۱۴۰۰ که سودآوری برای مردم و اقتصاد داشته باشد، 
گفت: باید یارانه های سیاه که به اسم حمایت از مردم و گروه های 
رانت و فساد  بروز  باعث  محروم پرداخت می شود ولی در عمل 

و پولدارشدن نورچشمی ها می شود را حذف کنیم. درآمد حاصل 
از حذف یارانه های سیاه را نیز باید در قالب افزایش یارانه های 
نقدی به خود مردم برگردانیم و قسمتی هم صرف پوشش کسری 

بودجه دولت شود.
هاشم خانی با بیان اینکه یکی از مصداق های یارانه سیاه، دلار 
۴۲۰۰ تومانی است ، تصریح کرد: اما یارانه های سیاه مصداق 
و  ضعیف  خانوارهای  برای  نفعی  هیچ  که  دارد  دیگری  های 
می  نورچشمی هایی  درآمد  افزایش  باعث  فقط  و  ندارد  متوسط 
شود که به این یارانه ها دسترسی دارند؛ فولاد دولتی، سیمان 
از  ارزانتر  خودروی  توزیع  دولتی،  نرخ  با  یا  رایگان  قیر  دولتی، 
که  هستند  سیاهی  یارانه های  خودرویی  لاتاری  قالب  در  بازار 
برای  به جیب عده ای خاص می رود و منفعتی  فقط سود آن 

مردم ندارد.
به گفته این کارشناس اقتصادی، مجموع این یارانه های سیاه که 
در قالب قیر،سیمان، فولاد و خودروی ارزان به عده ای خاص داده 
می شود بیش از ۱۲ برابر کل یارانه نقدی سالانه کل مردم است 
که با لحاظ دلار ۴۲۰۰ تومانی بیش از ۲۲ برابر کل یارانه نقدی 

سالانه یارانه بگیران می شود.
وی تأکید کرد: باید این یارانه های سیاه حذف شود و بخشی از آن 
صرف افزایش یارانه نقدی مردم و بخشی دیگر نیز صرف پوشش 
کسری بودجه دولت شود تا دولت مجبور نشود برای جبران کسری 

بودجه، پول چاپ کند.

رشیدیان درباره چگونگی از سرگیری عتبات عالیات و برنامه های 
وزیر  با  جلسه ای  منظور  بدین  گفت:  رابطه  این  در  شده  انجام 
بهداشت و معاونان این وزارتخانه برگزار شد و موافقت کلی وی با 
اعزام زائران به صورت محدود و بر اساس پروتکل های بهداشتی 

اخذ شد.
رئیس سازمان حج از موافقت کلی وزیر بهداشت با اعزام زائران به 
عتبات عالیات به صورت محدود و براساس پروتکل های بهداشتی، 

خبر داد.
و  سیستان  به  روزه  یک  سفری  جریان  در  رشیدیان  علیرضا 
بلوچستان بعد از کلنگ زنی ساختمان جدید مدیریت حج و زیارت 
این استان در نشست با کارگزاران و دفاتر زیارتی، نمایندگی بعثه 
رهبری و برخی ادارات و ارگان های مرتبط افزود: نخستین جمع 

بندی این بازنگری طی جلسه ای به نماینده، ولی فقیه در امور حج 
و زیارت ارائه شد.

وی تصریح کرد: یکی از رویکرد های ما در این اقدام آن است که 
در عین آنکه تولی گری حج و زیارت بر اساس قانون و ابلاغات 
به  را  اجرایی  امور  تصدی  داریم  برعهده  را  رهبری  معظم  مقام 

بخش هایی از جمله دفاتر زیارتی واگذار نمائیم.
وی عنوان کرد: در این رویکرد دفاتر فعال تر می توانند ظرفیت و 
فضای بهتری داشته باشند که به ثبت نام و جذب زائر پرداخته و بنا 

به خواست زائران بسته های مختلف زیارتی را ارائه دهند.
بحران  شیوع  به  خود  سخنان  از  دیگر  بخشی  در  رشیدیان 
زیارتی  سفر های  تعطیلی  و  زیارت  حوزه  بر  آن  تأثیرات  و  کرونا 
این  به  توجه  با  نیز  زیارت  و  حج  سازمان  کرد:  عنوان  و  اشاره 
زیارتی و خدمات مربوطه،  اعزام های  از طرفی موضوع  و  بحران 
با  را  عالیات  عتبات  و  حج  سفر های  بهداشتی  دستورالعمل های 
همکاری وزارت بهداشت و هلال احمر تهیه و در اختیار کشور های 

هدف قرار گرفت.
از  زمینه  شدن  فراهم  صورت  در  راستا  این  در  کرد:  عنوان  وی 
سرگیری این سفر ها با توجه به شرایط موجود و دستورالعمل های 

تهیه شده، آماده اعزام زائران هستیم.
وی در خصوص موضوع اعزام حجاج تصریح کرد: حج تمتع نیز 
سال گذشته به دلیل شیوع ویروس کرونا برگزار نگردید، اما برای 
حج آتی هنوز تاریخ مذاکرات به هیچ یک از کشور های اسلامی 

اعلام نشده در صورتی که در سال های گذشته مذاکرات در ماه 
ربیع الثانی انجام می گرفت.

و  حج  سازمان  اقدامات  به  اشاره  با  زیارت  و  حج  سازمان  رئیس 
زیارت برای تثبیت ثبت نام حجاجی که سال گذشته نام نویسی 
کردند، اما با تعطیلی حج به این سفر مشرف نشدند، گفت: توانستیم 
با قیمت مصوب ارز مورد نیاز این تعداد از حجاج را خریداری کنیم 
که این برنامه ریزی در جلوگیری از افزایش هزینه های این افراد 

برای حج آتی بسیار مؤثر بود.
رشیدیان درباره چگونگی از سرگیری عتبات عالیات و برنامه های 
وزیر  با  جلسه ای  منظور  بدین  گفت:  رابطه  این  در  شده  انجام 
بهداشت و معاونان این وزارتخانه برگزار شد و موافقت کلی وی با 
اعزام زائران به صورت محدود و بر اساس پروتکل های بهداشتی 

اخذ شد.
وی عنوان کرد: اما این موضوع در مرحله بعد به موافقت کمیته 
امنیتی و اجتماعی ستاد ملی کرونا موکول شد که کلیات آن در این 
کمیته مصوب شد و منتظر مصوبه ستاد ملی کرونا هستیم؛ ضمن 
در کمیسیون مشترک  اعزام ها  از سرگیری  برای  مذاکرات  اینکه 

ایران و عراق نیز صورت گرفته است.
وی با بیان اینکه شرایط پدید آمده بعد از شیوع ویروس کرونا و 
تعطیلی دفاتر زیارتی بیشترین خسارت را به دفاتر و کارگزاران در 
اعطای  همانند  گرفته  صورت  اقدامات  به  کرده،  وارد  حوزه  این 

تسهیلات به کارگزاران و دفاتر زیارتی اشاره کرد.
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رسانه بين الملل

سخنگوی حزب اعتماد ملی :
تجربه سال ۸۴ تکرار نخواهد شد

فشار  دوره  گفت:  ملی  اعتماد  اصلاح طلب  حزب  سخنگوی 
آوردن یک جناح سیاسی یا یک شخصیت بر دیگر احزاب با 
این هدف که نامزد اصلی کناره گیری کنند؛ گذشته است و زیر 

بار این فشار نخواهیم رفت!
سومین  در  ملی  اعتماد  حزب  سخنگوی  گرامی  اسماعیل 
اتحادیه  "جمهور"  انتخاباتی  جلسات  سلسله  از  نشست 
انجمن های اسلامی دانشجویان مستقل با تشریح وضعیت 
سیاسی اصلاح طلبان گفت: به همه همفکران خودم در جبهه 
اصلاحات اعلام می کنم که ما به عنوان حزب اعتماد ملی، 
ضمن این که کاندیدای حزبی خواهیم داشت، مقید و متعهد 
به اجماع سازی هستیم و این خط قرمز ماست. گرامی مقدم 
در پاسخ به این سوال که گمانه هایی وجود دارد مبنی بر اینکه 
علی لاریجانی به عنوان نماینده حزب اصلاحات در انتخابات 
۱۴۰۰ معرفی شود و آیا حزب شما از ایشان حمایت کند؟ اظهار 
داشت: حتماً در انتخابات ۱۴۰۰، اصلاح طلبان بر روی نامزدی 
که اصلاح طلب باشد، اجماع خواهند کرد، سخنگوی اعتماد ملی 
با کنایه به رابطه اصلاح طلبان با دولت روحانی گفت: اگر حزب 
اصلاح طلبی از یک نامزد غیر اصلاح طلب حمایت کند باید 

مسئولیت آن هم بپذیرد و پاسخگو باشد. 
گرامی مقدم ادامه داد: اصلاح طلبان در دوره قبل مجلس بر 
هویت اصلاح طلبی خود پافشاری کردند و باتجربه تلخ حمایت 
از آقای روحانی به این نتیجه رسیده اند که منطقی است از 

کاندیدای اصلاح طلبی حمایت کنند که پاسخگوی آنان باشد.
سخنگوی حزب اصلاح طلب اعتماد ملی در پاسخ به سوالی 
پیرامون فشارهای محافل خاص بر احزاب عضو نهاد اجماع ساز 
با تأیید این موضوع گفت: دوره فشار آوردن یک جناح سیاسی 
یا یک شخصیت بر دیگر احزاب با این هدف که نامزد اصلی 
کناره گیری کنند؛ گذشته است و زیر بار این فشار نخواهیم رفت!

گرامی مقدم ادامه داد: از نامزدهای دیگری که رأی چندانی هم 
ندارند حمایت کنند گذشته است و تجربه سال ۸۴ تکرار نخواهد 
شد و اصلاح طلبان در یک روند منطقی و مسئولیت پذیرانه بر 

سر یک نامزد ائتلاف خواهند کرد.

یک منبع آگاه :
بدهی ایران به سازمان

 ملل را کره ای ها می پردازند
یک مقام دولتی سئول با بیان اینکه گفتگو ها با آمریکا برای 
پرداخت بدهی ایران به سازمان ملل از طریق اموال بلوکه شده 
این  در  چشمگیر  پیشرفت های  از  رسیده،  نهایی  مراحل  به 
خصوص خبر داد. یک مقام وزارت خارجه کره جنوبی دیروز 
گفت مباحثات با آمریکا برای آزادسازی اموال بلوکه شده ایران 
در بانک های این کشور جهت پرداخت بدهی تهران به سازمان 

ملل در حال نهایی شدن است.
خواست  که  سئول  دولتی  مقام  این  »یونهاپ«،  گزارش  به 
نامش فاش نشود، مدعی شد پیشرفت درخصوص آزادسازی 
اموال بلوکه شده ایران بر تصمیم تهران جهت آزاد کردن خدمه 

نفتکش کره ای توقیف شده در تنگه هرمز تاثیر گذاشته است.
وی توضیح داد: »مشکل تقریبا حل شده است. ما گفتگو ها با 
آمریکا درباره پرداخت معوقات ایران را به پایان رساندیم و لازم 
است درخصوص بخش های فنی نیز مباحثاتی داشته باشیم. 
پیشرفت قابل توجهی در این حوزه حاصل شده و بنظرم این 

به عنوان شانسی بود تا ایران حسن نیت ما را احساس کند«.
این مقام وزارت خارجه کره جنوبی همچنین خبر داد که سئول 
پرداخت غیر دلاری  برای نحوه  و واشنگتن در حال گفتگو 

معوقات ایران به سازمان ملل هستند.

 نماینده شیراز :
دولت جلوی آب رفتن

 سرمایه مردم در بورس را بگیرد
نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی گفت: دولت 
باید کمک کند تا سرمایه مردم بیش از این در بازار بورس آب 

نرود و لازم است حمایت ویژه ای از سرمایه مردم داشته باشد.
جعفر قادری در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی طی تذکر 
شفاهی،گفت: برخی از نمایندگان مطالبی را درباره نمایندگان به 
کلیات بودجه مطرح کردند که کم لطفی به مجلس بود چرا که 
با وجود آنکه کمیسیون تلفیق برخی از ایرادات بودجه را برطرف 
کرده بود اما همچنان در برخی مواد لایحه بودجه ایرادات جدی 
وجود داشت.نماینده مردم شیراز در مجلس شورای اسلامی 
درباره وضعیت نابسامان بازار بورس، گفت: انتظار آن است که 
دولت حمایت ویژه ای از سرمایه مردم در بازار بورس داشته 
باشد و کمک کند تا سرمایه مردم بیش از این در بازار بورس 
آب نرود. قادری بیان کرد: دولت خودش مردم را به حضور در 
بازار بورس دعوت کرد اما مردم احساس بی پناهی می کنند و 

دولت باید از مردم حمایت کند.

بر اساس تصمیم هیات دولت ؛
عیدی کارمندان

 و بازنشستگان مشخص شد
هیات دولت به ریاست رئیس جمهوری میزان و پاداش پایان 
سال ۱۳99 )عیدی( کارمندان دولت را ۱۵ میلیون ریال تعیین 
کرد. هیأت دولت به ریاست حجت الاسلام والمسلمین حسن 
روحانی رئیس جمهوری، میزان و ضوابط پرداخت پاداش پایان 

سال ۱۳99 )عیدی( کارکنان و بازنشستگان دولت تعیین شد.
اجرایی،  های  دستگاه  به  وزیران،  هیأت  تصمیم  براساس 
نیروهای مسلح، وزارت اطلاعات و سازمان انرژی اتمی ایران 
)به استثنای کارگران شاغل در کارگاه های مشمول قانون کار( 
اجازه داده شد به کارمندان خود )اعم از رسمی، ثابت، پیمانی، 
علمی  هیأت  اعضای  و  موقت(  و  قراردادی  خدمت،  خرید 
دانشگاه  ها و مؤسسات آموزش عالی و تحقیقاتی و قضات 
که بطور تمام وقت اشتغال به کار دارند، مبلغ ثابت ۱۵ میلیون 
ریال به نسبت مدت خدمت تمام وقت در سال ۱۳99 به عنوان 
پاداش آخر سال )عیدی( در بهمن ماه سال جاری از محل 

بودجه مصوب دستگاه های اجرایی پرداخت نمایند.
پرداخت پاداش آخر سال )عیدی( به کارکنان خرید خدمت، 
قراردادی و موقت به نسبت خدمات تمام وقت آنان در سال 
۱۳99 بوده و در هر حال میزان عیدی این گونه افراد از ۵۰ 

درصد رقم مذکور کمتر نخواهد بود.

سخنگوی وزارت خارجه آمریکا :
برای بازگشت به برجام آمادگی نداریم!

سخنگوی وزارت خارجه آمریکا می گوید که این کشور برای 
بازگشت همزمان و هماهنگ به برجام آمادگی ندارد و اینکه 

ایران نخست باید به تعهدات خود ذیل برجام متعهد شود.
به گزارش الجزیره، »ند پرایس« سخنگوی وزارت خارجه آمریکا 
با اشاره به اینکه موضع این کشور در قبال شرایط بازگشت 
آمریکا به توافق هسته ای ۲۰۱۵ با ایران تغییری نکرده است، در 
اظهاراتی قلدرمآبانه و حق به جانب مدعی شد که پیش از آنکه 
واشنتگن برای پیوستن مجدد به این توافق آمادگی داشته باشد، 

تهران باید نخستین گام را بردارد!
این درحالی است که »محمد جواد ظریف« وزیر خارجه ایران 
روز دوشنبه پیشنهاد داد که یک مقام اتحادیه اروپا می تواند 
اقدامات ایران و ایالات متحده برای بازگشت کامل به توافق 
هسته ای موسوم به »برنامه جامع اقدام مشترک« )برجام( را 

»همزمان« و »هماهنگ« کند.
اما ند پرایس در واکنش به این پیشنهاد وزیر خارجه ایران خطاب 
به خبرنگاران گفت که »آمریکا آماده گام برداشتن در مسیر 
دیپلماسی است- چنانچه ]یا بهتر بگوئیم به شرط آنکه[ تهران 

پایبندی کامل خود به این توافق هسته ای را از سرگیرد«.
وی با تکرار ادعاهای قلدرمآبانه خود گفت: »زمانیکه صحبت 
به  تنها  است، من  میز  روی  بر  که  پیشنهادهایی می شود  از 
پیشنهادهایی رجوع می کنم که ما ]آمریکا[ بر روی میز قرار 

داده ایم«.

ماریا زاخارووا :
آمریکا به دنبال تحریم روسیه است

سخنگوی وزارت خارجه روسیه در اظهاراتی عنوان داشت که 
آمریکا برای تحریم مسکو بهانه تراشی می کند.

»ماریا زاخارووا« سخنگوی وزارت خارجه روسیه در صحبت هایی 
که از شبکه اجتماعی یوتیوپ منتشر شد، در واکنش به احتمال 
تحریم مسکو از سوی واشنگتن به دلیل تحولات مربوط به 
»الکسی ناوالنی« گفت: دلیل تحریم برای آنها مهم نیست، آنها 

این دلایل را می سازند.
وی در ادامه افزود: آمریکا همواره بهانه های مختلف و واهی 
برای اعمال تحریم ها در مورد روسیه می یابد و نیازی به یافتن 
دلیل برای تحریم روسیه نمی بیند. بهانه می تواند متفاوت باشد 
و آمریکا نیاز به دلیل برای اعمال تحریم نمی یابد و همیشه 

می تواند بهانه ای را برای تحریم کردن داشته باشد.
روز گذشته دادگاه الکسی ناوالنی در روسیه برگزار شد و بیش از 
۱۵ تن از کارکنان سفارتخانه های کشورهای مختلف از جمله 

کشورهای غربی در جلسه دادگاه ناوالنی حضور یافتند.

معاون اول رئیس پارلمان عراق :
استخوان های داعشی ها 

را خُرد می کنیم
معاون اول رئیس پارلمان عراق بر ضرورت هوشیاری در برابر 

توطئه های عناصر داعش در این کشور تاکید کرد.

به گزارش المعلومه، »حسن کریم الکعبی« معاون اول رئیس 
پارلمان عراق تاکید کرد که نیروهای امنیتی این کشور باید در 

برابر توطئه های عناصر تروریستی داعش هوشیار باشند.
وی افزود: این نیروها باید در تمام مناطق مستقر شده و عملیات 
پیش دستانه را برای تحت پیگرد قرار دادن عناصر باقی مانده از 

تشکیلات تروریستی داعش اجرا کنند.
الکعبی بیان کرد: این عملیات باید بدون توقف ادامه پیدا کند 
تا عراق از شر وجود این عناصر تروریستی خلاص شود. باید 
استخوان های عناصر داعش برای گرفتن انتقام تمام شهدا در 

عراق خُرد شود.
وی گفت: تلاش های اطلاعاتی به ویژه در مناطقی که شاهد 
تحرکات داعش بوده، باید افزایش یابد و خلأهای امنیتی که 
باعث می شود این عناصر شرور عملیات بزدلانه خود را در عراق 

انجام دهند از بین برود.

مشاور امنیت ملی کاخ سفید :
برخورداری ترکیه 

از اس ۴۰۰ به ضرر ناتو است
مشاور امنیت ملی کاخ سفید به ترکیه گفته است برخورداری 

آنکارا از اس ۴۰۰ روسی، به ضرر ناتو خواهد بود.
به گزارش اسپوتنیک، کاخ سفید در بیانیه ای مدعی شد در 
با  امنیت ملی آمریکا  گفتگویی که »جیک سالیوان« مشاور 
داشته،  ترکیه  جمهوری  ریاست  کالین« سخنگوی  »ابراهیم 
به او یادآوری کرده که برخورداری آنکارا از اس ۴۰۰ روسی، 

تاثیرپذیری و انسجام ناتو را تحت الشعاع قرار می دهد.
این موضع گیری حاکی از اشتراک نظر دولت جو بایدن دموکرات 

با دولت قبلی واشنگتن در این زمینه است.
دولت ترامپ، ترکیه را از بابت خرید اس ۴۰۰ روسی، مشمول 
تحریم های کاتسا کرد. این تحریم ها شامل حال سازمان صنایع 

دفاعی ترکیه و »اسماعیل دمیر« رئیس آن شد.

منابع دیپلماتیک غربی :
ماکرون به عربستان سفر می کند

منابع دیپلماتیک غربی در ریاض پایتخت عربستان اعلام کردند 
که امانوئل ماکرون رئیس جمهور فرانسه قصد سفر به عربستان 
در اواسط فوریه جاری میلادی و دیدار با سلمان بن عبدالعزیز 

پادشاه سعودی را دارد.
العربی، منابع دیپلماتیک غربی در ریاض  القدس  به گزارش 
پایتخت عربستان اعلام کردند که امانوئل ماکرون رئیس جمهور 
فرانسه قصد سفر به عربستان در نیمه ماه جاری میلادی و دیدار 

با سلمان بن عبدالعزیز پادشاه سعودی را دارد.
این منابع که نامشان را فاش نکردند افزودند که پرونده هسته ای 
ایران و تقویت همکاری دوجانبه به ویژه در زمینه نظامی و نیز 
اوضاع لبنان در صدر جدول گفتگوهای فرانسوی-سعودی است.

منابع مذکور تاکید کردند: طرف سعودی همتای فرانسوی خود را 
در جریان آخرین رویدادهای یمن قرار خواهد داد.

این منابع اعلام کردند که تلاش های فرانسه در لبنان و اهمیت 
از بحران کنونی و  لبنان  برای خروج  از آن  حمایت سعودی 
حرکت به سوی تشکیل کابینه، از دیگر محورهای گفتگو میان 

ماکرون و مقامات سعودی خواهد بود.

عضو موسس حزب کارگزاران سازندگی :

سفرهای نمایندگان مجلس تبليغاتی است!

یک اقتصاددان :

نورچشمی ها ۱۰ برابر یارانه مردم ایران پول به جيب زدند

رئیس سازمان حج :  آماده اعزام زائران به عتبات هستيم
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مشکلات را می دانند که بخش اعظم آن به خاطر 
تحریم است ولی یک جمله هم نمی گویند. برخی 
ادعای  تازه  نمی دهند،  آمریکا  به  فحش  آنها  از 
ضدآمریکایی بودن را هم دارند. فحش برای دولت 
است، فقط بلدند به رئیس جمهور فحش بدهند. ما 

یک دولت و ملت هستیم.«
لایحه  از  دولت  هیات  جلسه  در  روحانی  حسن 
شدت  به  و  دفاع  آینده  سال  بودجه  برای  دولت 
از اصلاحات کمیسیون تلفیق مجلس انتقاد کرد. 

روحانی جلسه هیأت دولت با بیان اینکه "دولت 
بهترین بودجه ای که می توانست تهیه و به مجلس 
تقدیم کرد"، گفت: »توقع ما این بود که بودجه 
روندی را طی کند و به تصویب برسد و مردم از 
آن بهره مند شوند، اما این که نمایندگان مجلس 

بودجه را تصویب کنند یا نکنند حق آنهاست.« 
دو  بررسی  حین  در  "اما  افزود:  جمهور  رئیس 
ماهه بودجه در کمیسیون تلفیق حرف هایی زده 

و  شد  داده  وعده هایی  شد،  مصاحبه هایی  شد، 
ما  انتظار  مورد  که  گرفت  صورت  تخریب هایی 
نبود. یا برخی رسانه ها یا نماینده محترمی در این 
باره حرف هایی را زدند که مورد انتظار ما نبود."

بودجه  در  که  این  بر  تاکید  با  جمهور  رئیس 
بودجه  که  بود  این  ما  انتظار  و  کشیدیم  زحمت 
»اما  گفت:  شود،  کامل تر  تلفیق  کمیسیون  در 
متأسفانه اهداف ما در بودجه مورد توجه نمایندگان 

محترم در کمیسیون تلفیق قرار نگرفت. هدف ما 
این بود که ارزش پول ملی را بالا ببریم که اگر 
تومان  یا ۱۶ هزار  آینده دلار ۱۲، ۱۴، ۱۵  سال 
شد بودجه لنگ نشود. اگر بودجه را بر مبنای ۱7 
هزار و ۵۰۰ تومان ببندیم اگر قیمت پایین بیاید 
چطور می خواهیم اداره کنیم؟ این می شود موهوم 
و درآمد غیر واقعی.« وی تاکید کرد: »خدا را گواه 
می گیرم تمام تلاش این است که با پایان دولت 
به دو آرزو برسیم یکی این که کشور از مشکلات 
اصلی کرونا و از مشکلات اصلی تحریم نیز عبور 

کرده باشد و در بودجه نیز همین را گفتیم.«
را  نفت  بودجه  در  »وقتی  گفت:  جمهور  رئیس 
گرفته  نظر  در  بشکه  هزار   ۳۰۰ و  میلیون   ۲
ایم  کرده  منتقل  دنیا  به  را  مهمی  پیام های  ایم 
ما  اند.  نکرده  توجه  آن  به  متأسفانه  برخی  که 
می خواستیم آینده مردم بهتر باشد، تولید حرکت 
بهتری داشته باشد و جهش تولید را ادامه دهیم.«

روحانی : 

فحش ها فقط برای دولت است


